
Hembygdsgillet	i	Karlstad	
Protokoll fört vid årsmöte i Hembygdsgillet i Karlstad söndagen den 18 februari 2018 kl. 17.00. 

Lokal: Gillestugan, Östra Infarten, Karlstad. 

§1 Mötets öppnande och fråga om dess behöriga utlysande. Annica Löfdahl Hultman 
hälsade välkommen och förklarade årsmötet för öppnat. Årsmötet befanns också vara 
behörigt utlyst.  

§2 Justering av röstlängd. En lista (bifogas) skickades runt för påskrift. 

§3 Fastställande av dagordning. Dagordningen, som hade skickats ut i förväg, godkändes. 
 En informationspunkt under övriga ärenden anmäldes. 

§4 Val av ordförande, sekreterare och två protokolljusterare, tillika rösträknare för mötet. 
Annica Löfdahl Hultman valdes till ordförande för mötet, till sekreterare utsågs 
Margareta Kamp. Hans Andersson och Katarina Sandgren utsågs till protokolljusterare 
och rösträknare för mötet.  

§5 Föredragning av   

a) Verksamhetsberättelse. Tid avsattes för de församlade att läsa igenom de olika 
verksamhetsberättelserna. Efter två tillägg/påpekanden godkändes samtliga 
verksamhetsberättelser.  

b) Bokslut och kassarapport. Bengt Carlsson föredrog desamma och förklarade att 
köksrenoveringen fördyrades på grund av ett oförutsett byte av elcentral. Utfallet 
var 180.000 kronor vilket var cirka 15.000 kronor högre än budget. Bokslut och 
kassarapport lades med ett godkännande till handlingarna. 

c) Revisionsberättelse. Per-Olov Svensson läste upp revisionsberättelsen. Godkändes 
och lades till handlingarna. 

§6 Fråga om ansvarsfrihet för den avgående styrelsen. Den avgående styrelsen beviljades 
ansvarsfrihet. 

§7 Motioner och propositioner. Inga motioner fanns att ta upp. Ordförande gick igenom 
två propositioner från styrelsen.  

Den första handlar om att de förmåner som gäller för föreningens medlemmar gäller 
först från år två av medlemskapet. Propositionen fastslogs.  

Nästa proposition handlar om att föreningen ska ha ytterligare ett bankkort för 
föreningens räkning. Även denna proposition godkändes.  

§8  Beslut avseende ekonomi 

a) Medlemsavgifter för nästkommande kalenderår. Ett förslag kom om att det skulle 
finnas ett alternativ till ett lägre medlemskap som innebar att man inte ingår i 
riksorganisationen.  



Beslutades enligt styrelsens förslag, se bilaga. 
b) Övriga avgifter och ersättningar för innevarande verksamhetsår, se bilaga. Övriga 

avgifter och ersättningar beslutades enligt styrelsens förslag.  
c) Innevarande års budget. Bengt Carlsson gick igenom budgetförslaget. Förslaget 

fastställdes av årsmötet. 

§9 Presentation av nya medlemmar. Två nya medlemmar från i fjol har inte fått något 
inbetalningskort för medlemskap. Ordförande lovade att se till att handlingarna skulle 
komma till dessa (Sofia Ljungberg och Kurt Johansson, Rud Ängen 914, 66392 
Hammarö). 

§10 Fastställande av antal styrelsemedlemmar för innevarande verksamhetsår. Beslutades 
att styrelsen ska bestå av sju ordinarie ledamöter och två suppleanter.  

§11 Fastställande av sektioner för innevarande verksamhetsår. Fastställdes enligt 2017 års 
verksamhet med tillägg att vi även har en festsektion. Vilka sektionerna är framgår av 
§15 i protokollet. 

§12 Val av ordförande enligt § 4 mom. 2. Mötet beslutade om omval av Birgitta Nyström
 på ett år.  

§13 Val av övriga styrelseledamöter enligt § 4 mom. 2. Britt-Mari Andersson presenterade 
valberedningens arbete. 

Omval på två år  

Vice ordförande: Annica Löfdahl Hultman 

Kassör: Leif Hultman 

Ordinarie ledamot: Tobias Håkansson 

Val av 2 styrelsesuppleanter för ett år: Anna Svensson och Monica Kull. 

Valberedningens förslag till styrelse för verksamhetsåret 2018 i sin helhet: Ordinarie 
ledamöter: Birgitta Nyström, Annica Löfdahl-Hultman, Margareta Kamp, Leif Hultman, 
Per Andersson, Karolina Lindgren, Tobias Håkansson. Suppleanter: Anna Svensson, 
Monica Kull 

§14 Val av 2 revisorer och 1 revisorssuppleant.  

Två revisorer: Per-Olov Svensson, Tina Eriksson,  

Revisorssuppleant: Lisbeth Gruvholm  

§15 Val av övriga funktionärer.  

 Musikledare: Mattias Bergström, Gunnel Holmgren 

Dansledare tillika barnledare: BibbeLott Åsbom-Kunze, Anna Svensson 



Barnledare: Wendy Solomon 

Slöjdledare: Ann Gullbrandsson, Bengt Skoglund 

Gillestugekommitté: Georg Kunze*, Leif Hultman, Bengt Carlsson, Ann Gullbrandsson, 
Lena Andersson 

Gillestugan – bokning: Ann Gullbrandsson, Lena Andersson 

Stenudden-kommitté: Britt-Marie Andersson*, Per Andersson, Hans Andersson, Hans-
Erik Persson, Johan Pettersson. 

Stenudden – bokning: Monica Kull, Britt-Marie Andersson 

Festkommitté: Anna Svensson, Britt-Mari Andersson* 

*= sammankallande. 

Mötet beslutade att godkänna valberedningens samtliga förslag (§§13-15).  

§16 Val av valberedning. Elisabeth Jarvid kvarstår. Övriga ledamöter av valberedningen 
ställer sina platser till förfogande.  

Mötet beslutade att välja Britt-Mari Andersson*, Elisabeth Jarvid och Helena Elow till 
valberedningen.  

§17 Under punkt 3 fanns en anmäld informationspunkt. Lena Andersson föredrog 
framtagandet av en uppdaterad checklista för vad som gäller för städning av 
Gillestugan i samband med uthyrning.  

Ordförande Birgitta Nyström avtackade den avgående kassören Bengt Carlsson liksom 
Ann Gullbrandsson för hennes insatser i samband med köksrenoveringen. Dessutom 
tackades projektledaren för köksrenoveringen Per Andersson. Alla fick blommor.  

§18 Avslutning. Ordförande Annica Löfdahl Hultman tackade för visat intresse och 
förklarade mötet för avslutat 
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